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Àngel Alonso,

premi Jaume I

d'Actuació

Cívica

Joan Brusca,
reelegit secretari
de la Unió

El Povet.com,
campió de la
Copa Generalitat
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L'Ajuntament no castiga
contundentment les pintades
L'Ajuntament de Benicarló no contempla pel moment la sanció directa als autors de
pintades. Mentre a d'altres poblacions els respectius consistoris han elaborat una
Ordenança de convivència ciutadana que castiga estes pràctiques, els pintors de
Benicarló embruten sense cap problema centenars de parets y mobiliari ~rbà.

S'evidencia que les forces d'ordre
públic no poden frenar les accions
d'estes persones i que les mesures
polítiques i administratives que es

prenen contra ells son, a totes totes,
insuficients.

TEXT: redacció

FOTOS: joancarlesadell

Alguns ajuntaments han
condemnat alguns pintors a
pagar fins 300 euros per
cada pintada i d'altres han
optat per sancions exem
plars i fins i tot remetre els
menors a la fiscalia o al jut
jat si tenen ja més de 18
anys.

Així, pintades i graffittis
sense cap finalitat artística i
realitzades sobre façanes
d'edificis públics o privats
sense el permís dels seus
propietaris, està deixant
Benicarló amb una imatge
de brut i descuidat. Res
escapa de l'acció dels seus
sprais. A la nostra població,
poc acostumada a l'acció
repressiva de conductes
fora de la llei com la que ve

al cas, entitats bancàries,
voreres, baixos d'edificis,
furgonetes, fanals, papere
res estan decorades amb
firmes intel'ligibles i dibui
xos. Ni aquelles cases amb
més solera, històriques o
amb elements arquitectò
nics singulars son respec
tades, com la casa dels
Marquesos, el Convent de
Sant Francesc, l'aljub del
camí Ulldecona, etc.

Una veïna afectada per
pintades al seu comerç
explicava que "els fets
son una falta de respecte
i una imbecilitat", ja que
en la seua opinió "amb
això no guanyen res, no
demostren res i l'únic
que fan és emprenyar als
propietaris i que l'ajunta
ment amb diners públics
haja de netejar les pinta
des".

L'ajuntament de Benicar
ló, pel moment no sembla
que haja adoptat cap
mesura davant l'espectacu
lar augment de pintades i el
deteriorament de la imatge
de Benicarló. En l'actualitat
en els casos més greus s'a
monesta als menors
enxampats i s'avisa als
seus pares o tutors. Pel
que sembla i perquè tinga
força judicial el més compli
cat és detindre els autors in
fraganti de manera que es
reunisquen probes incrimi-

natòriessuficients i ser tes
timonis directes de com els
detinguts efectúen les pin
tades.

Pel moment i tot i que el
passat cap de setmana es
va identificar un grup de
joves que pressumiblement
realitzaven pintades, s'evi
dencia que les forces d'or
dre públic no poden frenar
les accions d'estes perso
nes i que les mesures polí
tiques i administratives que
es prenen contra ells son, a
totes totes, insuficients.
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Les pintades
suposen un
cost indeterminat
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Editorial

Benicarló, més ineptitud

QUE el nostre poble està ple de pintades, n'és un obvie~

tat. No hi ha carrer que no ne tinga. Poques façanes se'n
lliuren d'aquesta mena de bogeria embrutadora que
alguns pseudociutadans (per utilitzar un paraula suau)
consideren art. Es pot entendre que hi haja façanes
especialment deixades per a eixe fi, aquí sí, però tret
d'això, la resta és simplement fer el marrano. Però si
malament actua aquesta gent que té per costum embru
tar les façanes alienes (segurament a casa seua no ho
faran), pitjor és comprovar com les nostres autoritas ho
veuen i no fan absolutament res. Però el més lamenta
ble, és que, fins i tot, el regidor de governació surt a la
palestra dient que ell no se n'havia adonat que havien
augmentat les pintades. O és miop, i li calen unes bones
ulleres de cul de got, o simplement és un complet inep
te en el seu càrrec. Com pot dir-ne una de tan grossa i
quedar-se tan ample. Tindre regidors per això. Visca la
responsabilitat!

TEXT: redacció

FOTO: joancarlesadell

Segons el regidor de
Governació, José Antonio
Redorat, "en Benicarló no
s'ha notat un increment
en el nombre de pintades
que es fan pels nostres
carrers". Tampoc s'ha
quantificat quina xifra és la

que ens costa eixa neteja,
així, el regidor de Serveis
d'Obres Municipals, Marcos
Marzal, va explicar que "és
la Brigada qui, en oca
sions, repinta els murs
embrutats", d'altres vega
des "les empreses con
cessionàries del mobiliari
o aquelles que han pintat
l'edifici públic com el
Convent, s'encarreguen

de mantindre'l correcta
ment". El procediment que
se segueix a Benicarló per
controlar i eradicar les pin
tades definitivament recau
en la Policia Local i en l'Or
denança de Convivència
Ciutadana que recull els
delictes i les respectives
sancions "però en un pri
mer moment optem per
parlar amb els pares de

l'infractor abans d'em
pendre mesures coerciti
ves", va explicar José
Antonio Redorat, responsa
ble de Governació. Segons
el regidor "s'ha de diferen
ciar qui pinta per art de
qui ho fa per gamberris
me", com en el cas d'una
incautació d'esprais al
Museu de la Mar.

CÒPIES DIGITALS DE FORMAT MENUT I DE PLÀNOLS
AMPLIACIONS I REDUCCIONS DE L'1 % AL 400%
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Joan Brusca va ser reelegit
secretari general de la Unió

Joan Brusca va ser reelegit dins de la comissió executiva de LA UNIÓ-COAG per als
pròxims quatre anys.

TEXT: redacció

FOTO: joancarlesadell

Va ser en el transcurs del X
Congrés d'aquesta organit
zació professional agrària
que s'ha celebrat aquest
cap de setmana i al què
han acudit uns 200 dele
gats en representació de
totes les comarques del
País Valencià, amb una
àmplia representació de la
comarca del Maestrat.
També ha entrat en la
Comissió Executiva el res
ponsable del sector de l'oli
de LA UNiÓ i membre de
l'executiva comarcal del
Maestrat, Ramón Mampel.

En la Comissió Executi
va acabada d'elegir repetei
xen a més de Brusca;
Josep Botella, responsable
de cítrics i vicepresident
d'lntercitrus; Ernest Blasco,

coordi~ador sindical en les
comarques d'Alacant i
Miquel altra, responsable
de medi ambient. Entren
per primera vegada en l'e
xecutiva a banda de Mam
pel; Jordi Sanjaime, pro
ductor d'hortalisses i secre
tari comarcal de la Ribera
Baixa i Luis Javier Navarro,
responsable de jóvens i

secretari comarcal a Utiel
Requena. L'informe sindical
de balanç de gestió presen
tat per Joan Brusca va ser
aprovat per unanimitat, així
com la Declaració de
València, un document que
arreplega de forma solem
ne els canvis necessaris
per a aconseguir la millora
del treball professional dels

agricultors i ramaders de la
Comunitat Valenciana. Així
mateix, tant la ponència de
política agrària com la d'or
ganització, van obtenir el
suport majoritari de més del
95% dels delegats assis
tents.

El secretari general de
LA UNIÓ-COAG Joan
Brusca, va dir en el seu dis
curs que seguirà treballant
perquè l'organització "con
tinúe sent un instrument
bàsic de progrés social,
de dignificació i de con
solidació d'un sector com
l'agrari que necessita un
número suficient d'agri
cultors i ramaders, capaç
de complir amb els reptes
que la societat li reclama;
capaç de produir ali·
ments sans i de qualitat,
de preservar el medi
ambient i de fer més ren·
dibles les explotacions".

Àngel Alonso, premi Jaume I
d'Actuació Cívica

TEXT: redacció

FOTO: laveu

Àngel Alonso ha estat pre
miat amb el guardó
Jaume I d'Actuació Cívica
per la seva tasca com a
responsable de la selecció
catalana de futbol i per la
seva col.laboració en
diversos programes
esportius de les ràdios i
televisions catalanes, mit-

jançant els quals, i gràcies
al potencial de convicció
dels moderns mitjans de
comunicació de masses,
contribueix al prestigi de
l'esport català i a la difusió
i ús social de la nostra
llengua.

Són sis premis, dotats
amb 500.000 pts. cadas
cun, i destinats a fer
conèixer i distingir la tasca
(generalment poc conegu
da, sovint anònima, però

exemplar) de persones
vivents que sempre han
actuat i actuen, sense
equívocs, al servei de la
identitat pròpia dels Paï
sos Catalans, en els diver
sos àmbits de la vida i de
la relació humana, com
ara l'ensenyament, els
mitjans de comunicació,
les ciències, l'art, la cultu
ra popular, la música, el
teatre, l'economia, el dret,
l'acció social i cívica, etc.
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La barca Orereta va capturar ahir men
tre xorraba en alta mar un exemplar de
peix lluna de grans dimensions.

L'Orereta captura un
peix lluna de 200 Kg

TEXT: cpcatalan
FOTO: cpcatalan

Aquest curiós peix pelàgic,
amb nom científic "mola
mola" o "bort" en valencià i
que mesurava 1'8 metres i
pesava 200 quilos, va alçar
l'expectació entre els que
es van acostar al Port de
Benicarló. Per a descarre
gar-lo de l'embarcació va

~I temps

ser necessana l'ajuda de
quatre dels tripulants i un
bou mecànic. Les dimen
sions de l'exemplar supe
ren a què es mostra en l'A
quàrium de Barcelona. Eis
pescadors van optar per
dur-lo al port base perquè
fóra estudiat pels biòlegs
davant de la raresa en les
captures d'exemplars amb
aquestes dimensions per la
zona.

Vicent Borràs I

• • • • • jesúsfresq uet'zurdo'

Cartes

"Benicarló va bien"

QUI ho havia de dir? Temps i temps (exagero una mica)
sense trepitjar Benicarió, i PLASH!, quan arrivo, una
altra ensopegada del regidor d'esports. M'explico:
Divendres 8 de novembre. Truco a un membre del Club
Handbol Benicarló per informar-me a quina hora entre
naven. A les 20,30h, em contesten. I com no, jo al pave
lló per saludar, i parlar amb amics i antics companys de
l'handbol benicarlando. I sorpresa, sorpresa (nola
Gemio, no)". M'assabento que el dijous dia 8 de novem
bre s'havia celebrat la final de la Copa Generalitat de fut
bol-saia (per cert felicitats al Povet per la seva victòria, i
en especial a J. Antonio Pérez 0110, el seu preparador
físic, per la magnífica tasca que fa dins del club). Però
aquest no és el problema.

La història és que el C. Handbol Benicarló al no poder
entrenar al pavelló degut al partit de futbol-sala va
demanar fer-ho a les pistes annexes (on actuen els
grups a festes), sabent-ho el regidor d'esports i el res
ponsable del pavelló. Doncs no Ue, je), perquè quan van
arribar els jugadors a entrenar van veure com per art de
màgia les pistes s'havien reconvertit en pàrking públic.
Com és possible tanta deixadesa? Si es juga una final,
semifinal, o el que sigui ... , en un pavelló municipal i hi ha
instai.lacions suficients (com és el cas de Benicarló) per
no perjudicar a altres clubs i puguin entrenar, és lamen
table que les pistes municipals esportives es transformin
en P. És una falta d'organització, planificació, gestió, etc.
etc., i a més a més una falta de respecte a tots/es les
entitats i persones que fan· que la pràctica esportiva a
Benicarló sigui possible, i en la majoria de casos de
forma altruista i perdent diners.

Ufff, no escric més perquè si ho fes... , no acabaria
(torneig handbol-platja de l'estiu passat: amb la plalja
plena de pedrotes" ,etc, etc). Bé us deixo. Una abraça
da a tota la gent de Benicarló i en especial a totes les
entitats esportives de la ciutat

I que no torni a passar per bé de tothom

La velocitat maxima del vent enregistrada en l'ultima

setmana a estat:

Dia 7 de novembre: 81 Km/h (superant 11 cops la velo-

citat de 72 Km/h).

Dia 8 de novembre: 76,7 Km/h.

Dia 9 de novembre: de moment 82,8 Km/h.

RESUMEN OCTUBRE
Temperatura maxima

Temperatura media

Temperatura mínima

Precipitació màx. en 1 día

Precipitació del mes

Velocitat màxima vent

Velocitat mitjana vent

Total hores de sol
% Hores de sol

27,6°

18,616°

9,9°

18,51/m2

40,4 l/m2

73,08 Km/h

7,30 Km/h

229,02
67,379%
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Senyor Ga cia
Això és el que vaig saber llegir en l'anterior número de la seua revista, el 358.

TEXT: ellector

Trobo una magnífica idea
el fet de mesurar les con
seqüències que una obra
de la grandiositat i farao
nisme del pla hidrològic
estatal tindrà entre nosal
tres. I quan dic nosaltres
penso, bàsicament en el
nostre poble. No és la
meua intenció entrar en
terrenys que corresponen
a biòlegs o geògrafs, per
què de tot això sí que no
n'entenc gaire, però sí que
voldria dir la meua amb el
permís i la llicència de la
senyora directora. Fa unes
setmanes ja vaig comentar
que em va fer molta molta
gràcia la resposta que va
donar el portaveu del cen
tro aragonés de la nostra
població -conegut per la
seua inequívoca trajectòria
política conservadora- a la
pregunta que el seu perspi
caç redactor li va fer sobre
el PHN. Amb això vull dir
que no ens podem refiar
dels polítics. La seua única
i exclusiva missió es troba
limitada per un afany ferot
ge i insaciable que torna
cada quatre anys i que, en
la pràctica, es resumeix en
una sola cosa: la busca i
captura del vot del votant.
Després d'aconseguit l'ob
jectiu d'assolir el poder es

tracta de mirar de mante
nir-lo amb una esquena
ben ampla, una bossa ben
gran i un rostre com el gra
nit. Torno al tema. Jo
penso que aquest pla
hidrològic que ens han
encolomat Aznar i el seus
és, com a mínim, tan
dolent com el que prete
nien aprovar els socialis
tes. Pel que ens toca a
nosaltres, em sembla que
ja he dit alguna vegada
que no es pot anar dema
nant aigua per a omplir pis
cines i regar camps de golf.
Recordo que una de les
vegades que el president
de la,.. diputació va parlar
sobre la vital necessitat
dels camps de golf va
posar com a exemple la
Costa del Sol, i va dir que
ja hi havia molta gent que
la coneixia com la Costa
del Golf. Davant aquesta
barbaritat (tants camps de
golf en una zona tan àrida
con el sud andalús) un es
pregunta si no seria més
lògic i més barat que l'ai
gua dels camps de golf i
les piscines s'utilitzara per
a regar els hivernacles
almeriencs en lloc de por
tar l'aigua de l'Ebre cap
avall. De la mateixa mane
ra, no tenim autoritat moral
per a demanar aigua de
l'Ebre per a la nostra

comarca quan es té la
intenció de construir-hi
quatre o cinc camps de
golf. Però tot siga pel pro
grés, i el progrés, com va
dir el senyor Flos, demana
camps de golf a manta.
Una vegada més, senyora
Garcia, vull lamentar la
dubtosa qualitat de les
il· lustracions que aparei
xen a les pàgines 2 i 3 i
que deuen ser molt interes
sants. M'he deixat la vista
intentant esbrinar els dibui
xos i quadres sinòptics. No
ho he aconseguit.

Valoro molt positivament
que algú dels seus lectors
s'haja decidit a escriure-li
una carta a vosté. Ja era
hora. Ja començava a ati
par-me'n que l'únic a opi
nar del seu setmanari fóra
jo. No sé per què però li he
trobat una bravada una
mica fotedora.

Trobo a faltar una cosa
dins els actes programats
per l'associació de la dona
(aquest nom també és molt
bo) que no és altre que la
missa en honor de Santa
Caterina abans del berenar
en honor a la patrona de
les xiquetes d'escola. Ara
només caldria fundar l'as
sociació de l'home per tal
de recuperar la festa de
sant Nicolau, devorada pel
fervor constitucional.

Si és impactant el relat
anomenat "Cavalls espe·
cials", la il·lustració que
l'acompanya no es queda
al darrere. Una barreja per
fecta entre passat i pre
sent. Una metàfora, en fi,
del transcórrer de la vida i
del pas del temps. Ara, que
per a metàfora bona, la
foto que la ¡¡·lustra.

Tot i ser coneixedor de
la influència que la mort ha
tingut en la literatura al
llarg dels temps, no acabo
de veure clar què fa la notí
cia sobre la manera d'ac
cedir al cementiri dins la
secció de cultura.

Del -com sempre- mag
nífic treball de Pere Bausà
només vull destacar els
contundents arguments del
Pp per a evitar la conser
vació de les oliveres
mil'lenàries apel'lant al
dret de la propietat davant
el bé comú i, per un altre
costat, dient que el fet d'a
rrencar-les garantia la
seua protecció. Argument
tan contundent com el d'a
quell cacic del Pp que va
dir que un camp de golf
també es una zona verda.

L'ESPIFIADA DE
LA SETMANA.
L'editorial. On és l'edito
rial? LA VEU ja no té opinió
pròpia.

L \1 d·· ·S·· l'.a veu ··e ··enlcar o
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David Gilabert
guanya el concurs

del cartell de Falles

Un xiquet de tan sols quinze mesos va ser ingressat
diumenge al migdia a l'Hospital comarcal com a con
seqüència d'haver ingerit un glop de gasolina d'una
ampolla possiblement identificada com aigua. Segons
pareix una persona d'una familia que resideix al
Corral del Petiquillo es trobava netejant una motoci
cleta quan, en un descuit, la criatura va baure del
combustible, cremant-li conseqüentment la boca i
esòfag. Una dotació de Protecció Civil va traslladar el
xiquet fins el centre de Salut on va ser atés en prime
ra instància i posteriorment a l'Hospital, on se li va
practicar una neteja d'estòmac.

TRACTAMENT DE RESIDUS
Les distintes propostes i projectes d'infraestructures
de recollida de residus inerts de les Àrees 1 (Els
Ports), 2 (Alt Maestrat), 3 (Baix Maestrat) i 5 (Plana
Alta/Baix Maestrat) es van donar a conéixer en un
acte públic celebrat en el saló de Plens del consistori
de Benicarló, seu del Consorci de Residus davant de

.bona part dels seus membres i representants de les
empreses Atecma (GyC) , Fobesa i Urbaser (del grup
Dragatges), que opten al concurs de gestió. A la reu
nió, van acudir el diputat de Medi Ambient, Vicent
Aparici, la directora general de Qualitat Ambiental,
Pilar Mañes i els alcaldes de Rossell, Evaristo Martí i
de Benicarló, Jaime Mundo i es va constatar amb la
presència del secretari del consistori de Benicarló,
Carlos Bravo, que les tres propostes reuneixen els
requisits legals.Les inversions segons va ressaltar el
propi alcalde de Benicarló "osciHen entre els 9 i els
42 milions d'euros, una diferència molt important
i que no significa que el més car siga el millor pro
jecte". Entre les poblacions que poden albergar la
futura planta inerta figuren Traiguera, Benicarló, Sant
Jordi, Vilafranca i Morella que es repeteix en les tres
propostes, informa Jordi Maura.

INGEREIX GASOLINA

r---------------------~,

una aposta arriscada
que trenca amb els car
tells guanyadors dels
últims anys d'un tall més
clàssic", va explicar. Des
prés de la resolució oficial,
l'alcalde de la població
Jaime Mundo va agrair el
paper de les distintes
falles i falleres majors al
llarg del present any. L'ac
te va servir a més per a
posar en marxa la
maquinària fallera, que
presentarà als seus
càrrecs per a les pròximes
festes josepetes el pròxim
dia 18 de gener.

El proper diumenge 17 de novembre a les 12
del matí tindrà lloc la concentració a la plaça
de Sant Bartomeu per a la XII Marxa Ciclista

de la Solidaritat.
No quedem indiferents a la crida de

Mans Unides.
Agafeu la bicicleta, afegiu-vos a la marxa!

TEXT: jordimaura

xx

FOTO: joancarlesadell

Les Falles de Benicarló
2003 ja tenen cartell anun
ciador. Després de diver
sos anys sense prendre
part en el concurs el dis
senyador gràfic David
Gilabert va meréixer el pri
mer premi del concurs del
Cartell de Falles 2003 amb
l'obra "dibuixant en fla
mes", "creada amb ferra
mentes informàtiques
amb colors simples i
bàsics que constitueixen



Alambor
U.n llibre s'afegix a la celebració dels
70 anys dels Normes de Castelló
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Vicent Pitarch va destacar l'impuls modernitzador que va suposar la firma de les
normes ortogràfiques en Castelló el 1932.

TEXT: jordimaura
FOTO: jcadell

El membre de la secció
filològica de l'Institut d'Estu
dis Catalans (IEC), Vicent
Pitarch, va destacar la
importància que va tindre
l'any 1932 eradicar el caos
ortogràfic existent i unificar
els criteris lingüístics. L'acte,
realitzat en l'lES Joan Coro
mines, va ser molt concorre
gut. Posteriorment Pitarch
va presentar Converses amb
J. Simon, E. Valor i R. Súria
Valor, editat per Edicions
Alambor una sèrie d'entre
vistes on destaca la realitza
da a l'últim dels firmants en
vida de les Normes de Cas
telló.

El divendres 15 també en
l'lES Joan Coromines el pro
fessor Miquel Àngel Pradilla,
de la Universitat Rovira i Vir
gili, presentarà "El secessio
nisme lingüístic valencià:
història d'un despropòsit" i
es . presentarà' el volum
Societat, llengua i norma,

TEXT: janinarodríguez

martinagil i nuriaesbrí*

El dijous 24 d'octubre els
xiquets i xiquetes del 3r

d'Edicions Alambor. Final
ment el dia 22 de novembre,
com a prolegomen als Pre
mis Alambor que es fallaran
el 6 de desembre, tindrà lloc
la conferència "L'Acadèmia
Valenciana de la Llengua:

Cicle d'Educació Primària
del CP Francesc Catalan de
Benicarló vam anar al
Barranc dels Horts a Ares.

L'autocar ens va vindré a
recollir davant l'escola i des

origen i futur", a càrrec d'A
belard Saragossà, professor
de la Universitat de València
i es presentarà "El valencià
del futur", contribució ideolò
gica d'aquest autor que ha
sigut editada per Alambor.

d'allí vam passar per
Vinaròs, Sant Jordi, Trai
guera, Xert, Catí i finalment
vàrem arribar al Barranc
dels Horts que esta al terme
d'Ares on ja ens estaven

esperant 3 monitores de I
Fundació Bancaixa.

Vam fer tres grups i
cada alumne li van donar u
quadern d'activitats i qL
vam anar omplin durant tl
l'itinerari.

En el quadern estave
dibuixades varies claSSE
de vegetació i que anàv~

veient durant el recorregl
com per exemple l'auró, ,
roure valencià, l'aranyone
etc.

Per un lloc del camí va
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Visita
al Barranc
dels Horts

a passar pel barranc dins del
barranc on estava tot ple de

a roques molt grans, també
In havien dos arbres molt
le vells.
:lt Quan vam arribar al lloc

de dinar hi havia una font i
ln després de menjar vam
~s anar per un camí molt estret

fins a l'arbre més vell del
lt'l barranc que és "El roure
~ pare" i que vam necessitar 6
¡r, xiquetes agarrats de les

mans per envoltar-lo tot.
m Per a baixar vam fer un

altre recorregut més curt,
era una camí que no passa
va per dins del barranc i que
ens va portar fins l'autocar
que ja ens estava esperant
per tornar-nos a l'escola.

AI arribar els pares ja ens
estaven esperant una mica
impacients.

Va ser una excursió molt
divertida i molt interessant
per a conèixer els nostres
antics boscos mediterranis.

*Alumnes de
Cinquè d'EP

••••••• • elmussol

El Mussol

Torna el circ

EL rnussolfa un parell danysva en1raren una crisis tipogràfica quan
es va assabentar que els Reis Mags criticaven a tots aquells que
valoraven negativament les pallassades que havien protagonitzat
dUFclnt la seua Nit Màgica, i per això sí aquests iHus1í'es personalges
afirmaven que tot estava bé per ser benicarlandos, aquest animaló
qui er.:¡ per contradir-los. El mussol aFcl tomar a omplir aquest full en
blanc li ha costatdeu iajuda, matgFclt que en més d'una ocasió s'ha
via ProPosat piular entemes com e/ Camp de Golf, el Port Esportiu,
la Loja...,però mai podia passarde la més simple voluntat de fer-ho,
però davant la realitat negFcl que s'escampa per tot aneu ha decidit
començarde bell nou el seu \d. E1mussol perencetaraquesta nova
etapa voldria pil.llar sobre la nova camPanya que des de l'equip de
govern ens ha regalat dUFclnt les últimes sebnanes i que amb el1ítol
de "Separar pera reciclar" ha suposatla coHocació pertD1a la ciu
tatd'unscontenidorsgrocsiblancs perala recoIlidaselec1iva de/plàs
tics, llaunes i altres elements dignes de ser reciclats, encaFcl que a
llocs de gFcln aglomeració humana només n'han posat un, i ràpida
.ment estan ben plens. El mussol consideFcl com una actuació de
gFclns prestidigitadors e/ fet de voler recollir aquests residus, sense
abans, iaixò que han tingut força temps peraconseguir.ho, instal·1at
una planta de recollida· selectiva per a la comarca del Maestrat El

.mussol creu que el PP davant la nova tempoFclda del seu circ elec
toral, i més comptant amb e/ cap del fem, tenia que fer una gFcln
número de màgia pera fer-nos sabedors que tenen voluntat política
mediambiental; per aquest motiu han encetat una campanya on
recoIllFcln de tanten tant aquests residus però sense saber realment
on es portaran, uns diuen que els deixaFcln provisionalment a11'eco
parc múnbpal fins que algú s'hoenduga iuns altres que passarà un .
camió especialitzat perendur-se'ls cap ala planta de Constan1í.

El mussol no vol pensar que prompte Benicarló amb aquesta
pallassada també pot estar plena de contenidors a besar per dins i
perfora, comjapassà"amb els del vidre i paper, perqUè ningüpassa
setmanalmenta buidar-los; però encaFclli fa menys gràcia imaginar
se que passarà quan deixaFcln tiFclt a l'ecopan:: mun1s de llaunes,
botelles de plàstic, te1rabrics, etc. i qualsevol vent els esca~pe pe,r
totes les sénies dels \&)\tants. El mussol només potentendreaques
ta actuació del PP com una maneFcl més de volervendre l'espect;r
de "estimen el medi ambienf', però curiosament fins aFcl no han
fet res ni per la planta de recidalge del Maestrat ni per la depuFcldo
Fcl munbpal, ni pel control d'olors de les químiques, etc. només
paFclules d'una actors de circ que ja no fan ni riure. . " ,

f
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La Penya Setrill celebra el seu
X aniversari amb poemes

"AI bell mig dels paraules" va ser l'acte d'expressió poètica i musical amb el que la
Penya Setrill de Benicarló va celebrar els seus 10 anys d'existència.

TEXT: jordimaura
-~-----~--

Foro: joancarlesadell

Poetes benicarlandos com
Alicia Coscollano, Manel
Garcia, Josep Igual, Joan
Gregori, Laura Monroig,
Jaume, Rolíndez i Paquita
Sanz van llegir algunes de
les seues poesies als
locals de la Penya, mentre
que en l'apartat musical els
protagonistes van ser
Pedro Sanchez i Lluís

Vallés al piano. A l'acte d'a
questa entitat que pretén
recuperar la tradició vitivi
nícola de Benicarló va acu
dir l'edil de Cultura, Fran
cisco Flos i quasi 50 perso
nes, la majoria membres
de l'entitat.

L'acte va propiciar amés
el retrobament de dos
autors de reconeguda tra
jectòria com Manel Garcia
Grau i Josep Igual que en
els últims anys no havien
coincidit en actes públics.

Meseguer demana
la promoció del

patrimoni etnològic

TEXT: jordimaura

FOTO: joancarlesadell

"El cronista oficial de la

població, l'historiador
Vicent Meseguer, va dema
nar durant el transcurs
d'una conferència sobre els
aljubs de Benicarló, la pro-

moció del patrimoni etnolò
gic benicarlando "que és
riquíssim com les sènies,
casetes de volta, aljubs i
mollons". En aquest sentit
va demanar una cataloga
ció oficial i posterior promo
ció a partir d'una ruta que
mostrara els exemples més
rellevants.

Per a Meseguer els
aljubs van suposar una
garantia de gran importàn-

cia en el passat per al sec
tor agropecuari. Amb dia
positives l'historiador va
mostrar diversos exemples
de fonts, el funcionament
dels aljubs i la importància
d'un bon manteniment. Així
mateix va valorar que es
dediquen esforços des del
consistori per a restaurar
part del patrimoni "inde
pendentment del criteri
que s'ha seguit", va dir.

L'~istoriador va parlar de la importància dels aljubs municipals per a l'agricul
tura i la ramaderia de Benicarló



laveUdebenicarlo

Unes jornades organitzades per 1'1
VAJ aborden l'exclusió social dels
Joves.

L'exclusió social
dels joves

josepsanAbdon

És aquest un dels llibres més esperats dels últims temps,
les memòries de Garcia Marquez. Com és habitual en els
llibres del Nobel colombià, el començament és impactant,
Gabo es reuneix a Barranquilla després del molt de temps
sense veure-la, amb sa mare perquè l'ha d'acompanyar a
Aracataca a vendre la seua vella casa familiar. És el pri
mer capítol del llibre on ens trobarem amb l'autèntic
Macondo - de fet és el nom d'una finca bananera-, l'uni
vers de Garcia Marquez que coneixem per novel·les com
Cien años de soledad, La hojarasca o El coronel no tiene
guien le escriba, trobem també la lluita de l'escriptor per
dedicar-se a la literatura i deixar els estudis de dret con
tra la voluntat de son pare, i ens assabentem del triomf de
l'amor en els seus pares malgrat l'oposició familiar, que ell
relataria en la novel'la El amor en los tiempos del cólera,
una relació molt fructífera ja que van tenir onze fills.

Els curiosos noms que apareixen a moltes de les
seues novel'les també es corresponen a la realitat, així sa
mare es deia Luisa Santiaga Marquez Iguaran, la seua
àvia materna Tranquilina Iguaran, i el seu avi Nicolas
Ricardo Marquez Mejía. El seu avi precisament és qui li fa
sentir primer la fascinació pels llibres quan per a saber la
diferència que hi havia entre un camell i un dromedari ho
busca en el diccionari i li diu que allí hi és tota la saviesa
del món.

El llibre no segueix un ordre cronològic sinó que una
anècdota porta a una altra i va donant salts en el temps,
d'aquesta manera assistim als seus anys escolars i als
seus problemes amb l'ortografia que no aconseguirà
superar amb el pas dels anys, els problemes econòmics
de la família pel poc ull que té el seu pare per als nego
cis, els seus primers encontres amorosos, o la seua com
plicitat amb el seu germà Luis Enrique.

Els seus primers contactes amb el món de la cultura a
Barranquilla a través del "sabio catalàn", que apareix a
Cien àños de soledad, - el llibreter català exiliat Ramon
Vinyes -, els seus primers treballs per a la premsa - el pri
mer conte el va publicar a El espectador el setembre de
1947 -, la progressiva pressa de consciència política i la
publicació el 1955 del reportatge en catorze lliuraments
de Relato de un naufrago, que va arribar a triplicar el tirat~

ge del diari.
El llibre està farcit d'anècdotes i històries força apas

sionants i acaba l'any 1955, quan l'escriptor viatja a Euro
pa i escriu una carta a Mercedes Barcha, la companya de
la seua vida expressant-li el seu amor. Vivir para contar
Ia, és un llibre que entusiasmarà els seguidors de García
Marquez, ja que com a extraordinari periodista, sap expli
car la seua vida com un reportatge apassionant.

JMSQ@ono.com

Llibres

Els records de G. Marquez

•••••

mera de les jornades que
van concloure ahir, men
tre que una exposició
d'experiències va ser l'a
posta formativa del dis
sabte. A la nit una vetla
da multicultural amb
Pallasos Sense Fronte
res i la lectura de contes
van divertir als partici
pants. Maria Angeles
Cuenca, cap de la secció
de l'IVAJ i coordinadora
de les jornades, va tan
car les activitats progra
mades que han atret fins
a Benicarló a joves pro
cedents del País Valen
cià, Catalunya i les Illes
Balears.

Les jornades d'Animació
i Exclusió Social dels
Joves, organitzades per
l'IVAJ i la Conselleria de
Benestar Social, van reu
nir a la residència de 1'1
VAJ de Benicarló a 60
joves monitors i anima
dors juvenils de temps
lliure. En les jornades
s'ha abordat la immigra
ció, l'exclusió escolar i la
reclusió amb la participa
ció de ONG i experts. Els
tallers de contes, jocs i
danses van centrar la pri-

TEXT: jordimaUra
---

FOTO: joancarlesadell
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Unes quaranta organitzacions ecologistes, sindicals i cíviques valencianes i d'arreu
de l'estat, han convocat per al 24 de novembre a València una manifestació sota el
lema "Marjals, deltes i rius vius".

TEXT: perebausà

Aquesta acció es fa coinci
dir amb la vuitena reunió de
les parts signatàries de la
Convenció Ramsar (COP8)
-acord internacional per a la
protecció de les zones humi
des- que es celebrarà en la
ciutat del Túria del 18 al 26
de novembre. La vespra de
la manifestació arribarà a
València "la Marxa de la
Mediterrània", recorregut
reivindicatiu organitzat per
les Plataformes en Defensa
de l'Ebre d'Aragó i del Baix
Ebre.

La dreta política, econò
mica i mediàtica valenciana
ha reaccionat enèrgicament
front aquests actes. Els
seus representants, amb un
seguit de declaracions, han
anat constituint una visió
tancada i sense matisos,
una mena de "pensament
únic". Els seus trets fona
mentals serien: primer, el
Pla Hidrològic Nacional
(PHN) beneficia tothom, els

. valencians sols volem part
dels excedents de l'Ebre,
d'allò que es "perd" a la mar.
Segon, la majoria dels
valencians, més del noranta
per cent, estan a favor del
PHN i del transvasament de
l'Ebre. Tercer: el transvasa
ment és imprescindible per
a l'economia valenciana, pel
manteniment del nostre
nivell de benestar. Quart: els
valencians som dels que
millor aprofitem l'aigua. I cin
què, la manifestació del dia

24 és una autèntica provo
cació - protestar en una
terra mancada d'aigua
organitzada pel govern d'A
ragó. S'exigeix una adhesió
sense fissures per aquest
pensament únic i el que no
l'assumeix completament és
acusat d'anar en contra dels
interessos dels valencians,
en definitiva de ser un "mal
valencià". Diversos conse
llers, diputats i el candidat a
president de la Generalitat
del PP valencià s'han dedi
cat a atacar sobretot el
PSOE-PSPV. Les trobades
del secretari general dels
socialistes valencians amb
els seus homòlegs català i
aragonès o els seus dubtes
sobre la manifestació del dia
24 -finalment l'ha refusada 
, són considerades com a
"proves" de l'atac del PSOE
PSPV als interessos dels
valencians. Esquerra Unida
s'adhereix a la manifestació
del 24 i refusa el PHN. El
Bloc està absent d'aquest
debat encara que recolza
"críticament" el PHN i un
transvasament de l'Ebre per
a l'agricultura.

La patronal valenciana
(Cierval), animada pel presi
dent Olivas, s'ha manifestat

en contra de la manifestació
del 24 i a favor del PHN i ha
convocat un gran acte
empresarial, a porta tanca
da a València, per al 23 de
novembre, la vespra de la
manifestació. El president
Aznar posà recentment la
primera pedra del transva
sament Xúquer-Vinalopó
per dur aigua a Alacant. El
PP dugué el 13 de novem
bre a les Còrts Valencianes
una proposta no de llei de
refús de la manifestació del
24 que no fou recolzada ni
pel PSOE-PSPV ni per
Esquerra Unida (EU). La
pressió continua de valent.

Les Plataformes en
defensa de l'Ebre han orga
nitzat marxes a Brussel·les
o a Mallorca amb motiu
d'una reunió dels ministre
de medi ambient de la Unió
Europea. La celebració de
la COP8 del Ramsar i la
intenció del ministeri de
medi ambient espanyol
d'exhibir una exposició
sobre els beneficis que el
PHN aportarà als aigua
molls peninsulars durant la
convenció, foren els motius
per dur a terme la marxa de
La Mediterrània. La realitzen
una vintena de persones
que van des de Reinosa a
València en etapes d'uns
quaranta quilòmetres, pas
sant per Saragossa, Torto
sa, Benicarló i Castelló. En
Tortosa se'ls unirà una cara
vana informativa en contra
del transvasament del
Roïna, provinent de França.

I a València convergiran
també dues marxes més,
una que ve des del Xúquer i
l'altra des del Segura. Eco
logistes en Acció organit
zarà prèviament, del 15 al
16 de novembre, la Con
ferència Mundial de les
ONGs i les Comunitats
Locals sobre les Zones
Humides.

L'acabament de la marxa
i la celebració d'una mani
festació a València no és per
provocar els valencians, evi
dentment és perquè allí es
celebra la reunió de la Con
venció Ramsar. El riu Ebre,
el Roïna, el Xúquer, el
Segura, el Delta de l'Ebre,
l'Albufera de València i la
resta d'aiguamolls valen
cians estan en perill per
accions com la urbanització
desbocada, les transforma
cions agràries o el PHN.
Possiblement una part
important dels manifestants
del dia 24 ~eran aragonesos
i ebrencs, però també hi
haurà molts valencians,
murcians, francesos i gent
d'arreu de l'estat. Estem en
un estat democràtic i la dis
crepància i la manifestació
fetes de forma pacífica són
un dret fonamental. Cal un
debat a fons sobre el nostre
model de desenvolupament
i el consum d'aigua que
comporta -¿sostingut o sos
tenible?- amb arguments
racionals i no l'exigència
d'adhesió irreflexiva a un
més que dubtós interès
general.
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Ma Carmen Gue
rrero i Josep
Manuel San
Abdón I premiats
als concursos
d'infografia i
autors benicar
landos. Manuel
Navarro ha
obtingut el pri
mer premi de 'IV
Certamen de
Fotografia "Ciu
tat de Benicarló"

SanAbddón,
premiat

•••••••• • tolito ~

Col.laboració
Botella

LA senyora Botella té inquietuts. A més de ser una per
fecta dona de la seua casa, amatenta mare i perfecta
esposa, té temps per a preocupar-se dels problemes
que afligeixen la nostra societat. Després d'acudir a tau
les benèfiques, inauguracions d'orfenats i geriàtrics,
exposicions d'art, presentacions de llibres i aniversaris' .
de revistes de moda, a la senyora Botella encara li viu
un cuquet a l'estòmac que la porta a interesar-se pèls
conflictes contemporanis. És un nervi que no pot parar.
Un revoltí de conciència social i política. Això, la p0l'l:a a
passar les nits en vetlla aturmentada pel rumb que
regeix els destins del món cap a la condemna eterna: el
patiment dels òvuls congelats, les cèl.lules mare, l'avor
tament, el puixant paganisme de la societat, Felipe Gon
zalez, el foc etern... El senyor Botella l'ha de calmar i,
mentre li fa un petonet, li diu a l'orella que l'estima. Ella,
bufona, amb una llagrimeta agraeix al senyor Botella la
preocupació però com no el vol fer patir, l'assegura que
ja està bé, que pot dormir tranquil. El senyor Botella l'en
demà ha de conduir un país amb mà ferma i necessita
estar descansat. Ella, pot prescindir del descans. És una
'Legionaria de Cristo Rey'.

TEXT: jordimaura
FOTO: laVeu

L'Ajuntament de Benicar
ló, a través de l'Organis
me Autònom de Cultura,
ha donat a conéixer la
resolució dels distints
jurats qualificadors del
Concurs d'Infografia "Ciu
tat de Benicarló", el V
Premi Literari d'Autors
Benicarlandos i l'IV Cer-

tamen de Fotografia "Ciu
tat de Benicarló". L'obra
"David", de la basca Ma
Carmen Guerrero, ha
obtingut el premi del Con
curs d'Infografia "Ciutat
de Benicarló" mentre que
"Li haurà haver dit alguna
cosa", del benicarlando
Josep Manuel Sanabdón,
ha sigut l'obra seleccio
nada en la cinquena edi
ció del Premi Literari
d'Autors Benicarlandos.

En la resolució de l'IV
Certamen de Fotografia
"Ciutat de Benicarló", el
jurat qualificador, després
d'una llarga deliberació,
va concedir el primer
premi a Manuel Navarro.
Javier Arcenillas i Luis
Antonio Gil, van aconse
guir el segon i tercer
premi respectivament
mentre que Gloria Gelli
da, Josep M. Toset i
Albert Porres van obtenir

un accèssit. "És destaa
cable, en els tres cana
cursos, l'alt nivell de les
obres i la nombrosa
participació, tant d'aua
tors nacionals com a
estrangers", va assen
yalar el regidor de Cultu
ra, Francisco Flos. El lliu
rament dels premis tindrà
lloc el pròxim dia 16 de
novembre al Museu
Arqueològic Municipal de
Benicarló.

TOT PREPARAT PER
A 'LA VELADA'

-

Teatro de Guardia, posarà
en escena una versión
escrita pel seu director Josi
Ganzenmüller, especial
ment adaptada per al for
mat de lectura dramatitza-

da. L'obra serà representa
da al saló d'~ctes del
Col'legi la Salle, !;lI diumen
ge 17 de novempre a les
19 hores. AI llarg de la
representació, es podrà

veure la projecció de diapo
sitives totalment inèdites
de la Guerra Civil Espanyo
la, originals de Carlos Gan
zenmüller Hinrichs, música
en directe interpretada per

la professora de violoncel
del Conservatori de Beni
carló, Anna Pitarch i la pre
sentació serà realitzada
per la catedràtica d'Histò
ria, Carmen Ganzenmüller.
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EIPovet.com supera al Platges
de Castelló · s'endú la Copa

El Povet.com va posar fi a la supremacia del Platges de Castelló en la final de la
Copa Generalitat que es va disputar al poliesportiu de Benicarló.

NATACiÓ I IX Lliga Intercomarcal

1,09,41
1,47,13

1,22,56
1,23,50
1,32,04

1,20,50
1,21,44
1,24,36

superar a Toni i posar un 3-1
que pareixia definitiu, tal
com estaven les coses. En
els minuts finals, el tècnic
local va optar per situar a
Àlex Cabrera com a porter
jugador, i les ocasions se
succeïen per estos dos cos
tats. Els de la capital van
comptar amb dues o tres
oportunitats clares, però no
van poder superar a un
encertat Xus fins al minut 39,
quan ja era massa tard. En
el 40, Wallace va aprofitar
per fi una de les ocasions del
seu equip en el segon
temps, i va posar el 4-2.

1,06,02
1,08,56

1,01,68
1,09,09

1,12,78

JUVENIL FEMENINA:
2a Caria Cornelles 1,12,72
4a Sara Tena 1,13,63
10a Silvia Roca 1,21,78
JUVENIL MASCULINA:
100 Roberto Martínez
120 Daniel Sorlí
ALEVí FEMENINA:
1a Sara Pitarch
9a Martina Gil
ALEVí MASCULINA.
10 Eloy Vinaiza
20 Raúl París
60 Genis Senen
BENJAMí FEMENINA:
1a Paula Saura
2a Susana Del Olmo
3a Raquel Fabregat
BENJAMí MASCULINA:
10 Ferran Remolina
20 Ruben Constante
30 Carlos Díaz
PRE·BENJAMí FEMENINA:
2a Lucia Piñana 0,24,49
3a Claudia Campos 0,26,16
6a Blanca Del Olmo 0,28,38
PRE-BENJAMí MASCULINA:
10 Ximo Bueno 0,19,29
30 J. Antonio Adell 0,21,82
50 Albert Astor 0,22,38

rea. Isca i Josema ho
seguien intentant, amb l'es
forç físic que suposava estar
tots els minuts sobre la pista,
mentre els seus rivals pas
saven contínuament per la
banqueta. AI minut 32, Moya
va aprofitar la primera oca
sió des dels 10 metres per a

servei de Moya. Alemao,
líder del Platges fins al
moment, posaria la igualada
en transformar amb mestria
un doble penal. En la jugada
següent va arribar un
moment clau: els àrbitres
mostren la segona targeta al
brasiler del Platges, per
moure's en la barrera. Des
d'aqueix moment els visi
tants van perdre gran part
del seu poder ofensiu, que
dant-se Josema i Isca com a
úniques alternatives possi
bles. A partir d'ací, els beni
carlandos van dominar al
seu caprici el ritme del partit,
aprofitant la seua immensa
profunditat de banqueta.

La segona part va
començar tranquil'la, amb
domini posicional dels
locals. Així va arribar el
minut 28, quan Lucia trans
formava en gol una falta indi
recta des de la vora de l'à-

públic, estant les graderies
de la piscina plenes de
gom a gom.

CASTELLÓ
Passat dissabte 9 de
novembre de 2002, els
nedadors i nedadores ben
jamins, els més menuts del
CNB, es desplaçaren per
primer cop a Castelló,
donant així inici a la tempo
rada. Van ser un total de 20
nedadors, repartits entre
masculins de primer any,
femenines de primer a;1Y,
masculins de segon any i
femenines de segon any.

TEXT: cnbenicarló

El passat dissabte, 2 de
novembre, es va celebrar a
la piscina municipal de
Benicarló, la primera jorna
da de la IX Lliga Interco
marcal de Natació, van par
ticipar un total de 220
nadadores dels clubs
d'Amposta, Vinaròs y Beni
carló. En esta primera jor
nada, els prebenjamins van
nadar 25 metres crowl i la
resta de categoriess 100
metres crowl. Destacar en
esta jornada, per una
banda, la gran afluència de

TEXT: zonaesport
------------

FOTOS: zonaesport

El partit va estar dominat
pels locals des del principi.
En els instants inicials el
Platges pareixia voler pren
dre la iniciativa, amb Alemao
al front de les operacions.
Els de Tina van tindre un
parell d'ocasions que va
desbaratar Juanito, però el
Povet.com responia imme
diatament. En aquesta situa
ció se va arribar al minut
deu, quan Marcelo Silva
enviava a la xarxa un bon

GOLS
1-0. Min.10, Marcelo Silva.
1-1. Min.15, Alemao (dp)
2-1. Min.28, Lucia.
3-1. Min.32, Moya (dp)
3-2. Min.39, Diego.
4-2. Min.40, Wallace.
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To -Tómbo a
Sempre he pensat, i perdone'm la immodèstia, que aquesta secció era la més poca-solta i
esperpèntica de tot el panorama periodístic esportiu no diré ja local sinó àdhuc comarcal i inter
comarcal.

TEXT: rodolfoserrano
pacodelcastillo

Els darrers esdeveniments
mediàtics protagonitzats
per importants personatges
lligats i deslligats al món del
futbol local han superat amb
escreix qualsevol dels des
propòsits que s'han pogut
llegir mai en aquesta humil
però prescindible pàgina.
L'entrevista que va mantenir
a Ràdio Ulldecona Josep
Maria Forner amb aqueix
monstre de la comunicació
que és Francisco Marzal
Caldés i el quadro que es
va muntar al programa
esportiu que condueix Gre
gorio Segarra a CSNTV són
dos fites periodístiques que
fins ara no tenen allò es diu
parangono

Les declaracions radiofò
niques de l'exvicepresident i
exportaveu del Benicarló
després de la seua destitu
ció són tan entranyables,
tan arrelades al medi, tan
genuïnes, que m'haguera
agradat poder reproduir la
conversa íntegrament. Ho

he intentat, que conste,
però com que sóc un perio
dista de calbot no me n'he
sortit. Llorenç, entre altre
perles, va contar una anèc
dota que va succeir al camp
del Vilafamés fa dues set
manes. Es veu que, durant
el partit, el president de l'e
quip local va- inquirir pel seu
homònim benicarlando pre
cisament al senyor Marzal;
l'exvicepresident va alçar el
cap i va comprovar com
Miguel Arnau es trobava
plàcidament descansant
sobre una olivera (altres
versions afirmen que sobre
una bíblica figuera) i, amb
molt de seny, no va gosar
d'orientar el dirigent vilafa
mesenc (?) sobre la ubica
ció del màxim mandatari del
COB.

Visiblement (audible-
ment) alterat, Francisco
Marzal va contar algunes
intimitats del club que
tenien a veure sobretot amb
el seu poc afecte per la
família Caracuel, pare i fill, a
qui considera en gran part
culpables de la situació
esportiva i econòmica de

l'entitat.
Aquesta estètica tombo

lera radiofònica va conti
nuar dilluns passat en el
programa televisiu de l'amic
Segarra (com el brandy del
maestrasgo, per cert). No
vaig tenir ocasió de veure
ho, però vosté, amic lector,
ja està acostumat que li
conte coses que no he vist,
veritat? Segons m'ha expli
cat un amic meu, que no es
caracteritza precisament
per tenir ben equilibrada la
seua capacitat de discerni
ment entre el bé i el mal, el
pare d'un exfutbolista del
COB i un exsecretari tècnic
del COB es van dir el revés
del porc i la cosa va arribar
a extrems de realitixou quan
el primer es va treure d'una
bossa una copa i la va
omplir d'una beguda segu
rament amb un elevat grau
d'alcohol per insinuar Déu
sap quina mala cosa. M'han
dit que si s'assabenta Sardà
que ací som capaços d'or
ganitzar espectacles d'a
questa o magnitud prompte
els farà debutar com a com
panys de la pitonissa Lola i

Queco Matamoros a 'Cróni
cas Marcianas'.

En aquest interin, el
Benicarló va tornar a perdre
per 2 a O, al camp de l'Atlé
tico Saguntino. Hom
comenta que es va jugar
prou bé, que nosaltres vam
posar les ocasions, fins a
set de clares, i els forasters
els gols. Ara anem els
quarts per la cua, separats
només per un punt dels
llocs de descens a l'infern.

Diumenge vinent, a partir
de les quatre, s'espera la
visita de l'Almassora, un
altre dels equips que com
peteixen en la nostra lliga,
la que va del desé al darrer
lloc de la taula c1assificatò
ria.

Sense ganes de burxar.
La situació del Benicarló
comença a ser preocupant
a tots els nivells. El juvenil
va el primer (zero a tres al
camp del Carcaixent) però
aquesta setmana passada
hi havia una important reu
nió amb els pares dels juga
dors perquè es veu que no
hi ha un quinzet per pagar
els viatges.
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ESTELLER IMPORT

Entrada taller: Pg. Febrer Soriana
Exposició: Avda. Magallanes, 1

Tel: 96447-1708· Benicarló

AUTO ESTELLER

Ctra. N 340, km 142
Tel: 9064 40 07 68 . Vinaròs

SER'T



EL CÒMIC DE XAVIER BURRIELI
Comunitat Golfista

la comunitat
amb el PHNeutro

que et cuida.,."
(?)

oh!!
El camp

de golf més
gran del

mónH
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